



香港特別行政區政府海事處

MARINE DEPARTMENT

THE GOVERNMENT OF THE HONG KONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION

在香港水域或海事處場地拍攝實景申請表
Application for Location Filming within Hong Kong Waters/ Marine Department Premises

1. 申請人資料 / Particulars of applicant

申請人

Applicant: _____

*香港身份證 / 商業登記證號碼

*HK Identity Card / Business Registration Certificate no.: _____

地址

Address: _____

電話號碼

傳真號碼

Tel. no.: _____ Fax no.: _____

2. 拍攝資料 / Particulars of Filming

節目名稱

Name of programme: _____

拍攝用途

Purpose of filming: _____

拍攝日期、時間和時段

Filming date, time and duration: _____

拍攝位置及 / 或涉及的海事處場地

Filming location and/or Marine Department premises to be involved: _____

取景、活動概要

Brief description of scene and activities: _____

需要使用的船隻 (類型及擁有權證明書號碼)

Vessels to be used (Type and Certificate of Ownership No.): _____

對海上交通安全的影響

Effect on the safety of marine traffic: _____

現場負責人姓名

Name of person-in-charge on scene: _____

聯絡電話號碼

Contact tel.no.: _____

3. 承諾 / Undertaking

本人同意嚴格遵守上述場地的一般使用規則和許可證所載條件，特此聲明。

I declare that I agree to strictly observe the general house rules of the above premises and the conditions as stated in the permission.

日期

Date: _____

申請人簽署 Signature of applicant _____

*請將不適用的刪去 / Delete where inappropriate

只供本處人員填寫 FOR OFFICIAL USE ONLY

Application *approved / not approved

Remarks _____

P.I.O. _____ MO/LPF()* _____ MO/CH()* _____

MI I/ _____ Permit No. _____ Date _____

Personal Data Collection Statement 收集個人資料聲明

In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486), data subjects have a right to request access to and correction of their personal data provided in the application form. For access to or correction of personal data in the application form, please contact the Officer-in-charge, Licensing and Port Formalities Section/ Harbour Patrol Section/ Cargo Handling Section/ Government Fleet Administration Section of the Marine Department.

根據《個人資料(私隱)條例》(第486章)，資料當事人有權要求查閱及改正在此申請表提供的個人資料。如須查閱或改正此申請表的個人資料，請與海事處牌照及關務組/海港巡邏組/貨物裝卸組/政府船隊行政組聯絡。